



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 84-26**

under the

**OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY ACT
(O.C. 84-111)**

Filed February 29, 1984

Under section 51 of the *Occupational Health and Safety Act*, the Lieutenant-Governor in Council makes the following Regulation:

1 This Regulation may be cited as the *Administration Regulation - Occupational Health and Safety Act*.

2 In this Regulation

“Act” means the *Occupational Health and Safety Act*; (*Loi*)

“arbitrator” means an arbitrator appointed by the Commission pursuant to subsection 25(2) of the Act. (*arbitre*)

3 Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

4 Except as otherwise provided in the Act or this Regulation, the Rules of Court apply with respect to the service of documents under this Regulation.

5(1) *The Rules of Court* apply with respect to the computation of time under this Regulation.

5(2) Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 84-26**

pris en vertu de la

**LOI SUR L'HYGIÈNE ET LA SÉCURITÉ AU
TRAVAIL
(D.C. 84-111)**

Déposé le 29 février 1984

En vertu de l'article 51 de la *Loi sur l'hygiène et la sécurité au travail*, le lieutenant-gouverneur en conseil établit le règlement suivant :

1 Le présent règlement peut être cité sous le titre: *Règlement sur l'administration - Loi sur l'hygiène et la sécurité au travail*.

2 Dans le présent règlement

« arbitre » désigne un arbitre nommé par la Commission conformément au paragraphe 25(2) de la Loi; (*arbitrator*)

« Loi » désigne la *Loi sur l'hygiène et la sécurité au travail*. (*Act*)

3 Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

4 Sauf dispositions contraires de la Loi ou du présent règlement, les Règles de procédure régissent la signification de documents en vertu du présent règlement.

5(1) Les Règles de procédure régissent le calcul des délais en vertu du présent règlement.

5(2) Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

Arbitrator

6 A complaint filed by an employee with the Commission under subsection 25(1) of the Act shall be in a form acceptable to the Commission.

2024, c.5, s.2

7(1) Subject to subsection (2), an arbitrator who is able to conduct a hearing in the language selected by the employee shall be appointed on a rotating basis from a list kept by the Commission.

7(2) No person shall be appointed as arbitrator who is directly affected by the matter to be arbitrated or who has been involved in an attempt to negotiate or settle the matter.

8(1) As soon as the circumstances permit after an arbitrator's appointment, the arbitrator shall issue a Notice of Hearing in a form acceptable to the Commission.

8(2) A Notice of Hearing shall set a date for the hearing which shall be as soon as the circumstances permit.

8(3) A Notice of Hearing shall be issued to the employee, employer, supervisor and union as soon as the circumstances permit.

2024, c.5, s.2

9(1) An arbitrator shall give their decision and reasons for their decision in writing as soon as the circumstances permit after the completion of the hearing.

9(2) An order of an arbitrator under subsection 26(2) of the Act shall be in a form acceptable to the Commission.

9(3) An arbitrator shall deal with a request for clarification under subsection 26(4) of the Act within five days after receipt of the request.

2024, c.5, s.2

APPEAL

Repealed: 2024, c.5, s.2

2024, c.5, s.2

10 Repealed: 2024, c.5, s.2

2024, c.5, s.2

Arbitre

6 Le salarié qui dépose une plainte auprès de la Commission en vertu du paragraphe 25(1) de la Loi doit le faire en la forme que la Commission juge acceptable.

2024, ch. 5, art. 2

7(1) Sous réserve du paragraphe (2), un arbitre pouvant diriger une audience dans la langue choisie par le salarié doit être nommé, à tour de rôle, à partir d'une liste tenue par la Commission.

7(2) Nul ne peut être nommé arbitre s'il est directement touché par l'affaire sur laquelle porte l'arbitrage ou s'il a participé aux tentatives de négociation ou de règlement de l'affaire.

8(1) Aussitôt que les circonstances le permettent après sa nomination, l'arbitre délivre un avis d'audience en la forme que la Commission juge acceptable.

8(2) L'avis fixe une date pour l'audience, laquelle doit avoir lieu aussitôt que les circonstances le permettent.

8(3) L'avis est délivré au salarié, à l'employeur, au superviseur et au syndicat aussitôt que les circonstances le permettent.

2024, ch. 5, art. 2

9(1) L'arbitre rend sa décision motivée par écrit aussitôt que les circonstances le permettent après la tenue de l'audience.

9(2) L'arbitre qui donne un ordre en vertu du paragraphe 26(2) de la Loi le fait en la forme que la Commission juge acceptable.

9(3) L'arbitre doit donner suite à une demande d'explication produite en vertu du paragraphe 26(4) de la Loi dans les cinq jours qui suivent la date de réception de la demande.

2024, ch. 5, art. 2

APPEL

Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2

2024, ch. 5, art. 2

10 Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2

2024, ch. 5, art. 2

11 Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

12 Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

13 Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

OFFICER

Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

14 Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

11 Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

12 Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

13 Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

AGENT

Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

14 Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

Form 1

Repealed: 2024, c.5, s.2
94-19; 2024, c.5, s.2

Formule 1

Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

Form 2

Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

Formule 2

Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

Form 3

Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

Formule 3

Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

Form 4

Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

Formule 4

Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

Form 5

Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

Formule 5

Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

Form 6

Repealed: 2024, c.5, s.2
2024, c.5, s.2

Formule 6

Abrogé : 2024, ch. 5, art. 2
2024, ch. 5, art. 2

N.B. This Regulation is consolidated to June 7, 2024.

N.B. Le présent règlement est refondu au 7 juin 2024.